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Anexa la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 2/30.01.2019 
ROMÂNIA 
JUDEȚUL ARAD 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
NR. 25.979/27.12.2018 

 
 
 
 
 

PROCES-VERBAL 
al ședinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad 

din data de 21.12.2018, ora 13.00 
 

 
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 
Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 641/13.12.2018, a 
preşedintelui Consiliului Judeţean, privind convocarea în şedinţă 
ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora 
şi locul desfăşurării), precum şi prin intermediul presei, în cotidianul local 
„Jurnalul Arădean”. Convocarea consilierilor s-a realizat şi telefonic. 

Prezenţi: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-
Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni, Silvana Lupu - secretar al judeţului.  

Absenţi: Ardelean Aurel, Moţ Petru – consilieri judeţeni.  
 

 
Dl Cionca Iustin: Bună ziua! Astăzi pe ordinea de zi avem 20 de 

proiecte si proiecte de hotărâre introduse suplimentar pe ordinea de zi, 3 
plus diverse. Înainte de aprobare aș propune să retragem punctele 19, 
15 și 6 pentru că nu am primit avizele. Noi am anticipat că vom primi 
avizele de la ministere, nu le-am primit și o să le repunem altădată. De 
asemenea avem o rugăminte, să punem punctul 20 primul, ca să putem 
trimite administrațiilor care vor rectificarea, să poată să opereze plățile. 
Dacă sunt alte intervenții pe ordinea de zi? Dacă nu sunt, cine este de 
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acord? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-
Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abțineri?-. Mulțumesc! 
 

 
 

ORDINEA DE ZI 
a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 

21.12.2018, ora 13,  Sala „Vasile Goldiş” 
 
 
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 

venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2018. 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
29.11.2018. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-
verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
12.12.2018. 

4.Proiect de hotărâre privind actualizarea Programului de transport 
public judeţean de persoane prin curse regulate, perioada 2014-2019. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “Creşterea 
accesibilităţii serviciilor medicale prin dotarea cu echipamente 
performante a Ambulatorului integrat de specialitate din cadrul Spitalului 
Clinic Judeţean de Urgenţă Arad” şi a cheltuielilor legate de proiect. 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 
funcţii şi a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare pentru Regia 
Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici – Arad. 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii de către Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad a taxei anuale 
de membru în Reţeaua Socială Europeană-The European Social 
Network (ESN). 

8.Proiect de hotărâre pentru completarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 336/20.12.2017 privind stabilirea salariilor 
de bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul 
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aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Arad, începând cu data 
de 01.01.2018. 

9.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Felnac a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza 
Unităţii Administrativ - Teritoriale Comuna Felnac, care deservesc 
exclusiv Comuna Felnac. 

10.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Hălmăgel a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza 
Unităţii Administrativ - Teritoriale Comuna Hălmăgel, care deservesc 
exclusiv Comuna Hălmăgel. 

11.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Şagu a bunurilor aferente 
sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii 
Administrativ - Teritoriale Comuna Şagu, care deservesc exclusiv 
Comuna Şagu. 

12.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Zădăreni a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza 
Unităţii Administrativ - Teritoriale Comuna Zădăreni, care deservesc 
exclusiv Comuna Zădăreni. 

13.Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al 
Judeţului Arad concesionat la S.C. Compania de Transport Public S.A. 
Arad. 

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a 70 de 
statui de sculptură monumentală din piatră şi trecerea unui număr de 30 
de statui în administrarea Centrului Cultural Judeţean Arad. 

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării indemnizaţiei de 
periculozitate şi de hrană pentru membrii Formaţiei Salvamont-
Salvaspeo din cadrul Direcţiei Tehnice Investiţii-Serviciul Public 
Judeţean Salvamont – Salvaspeo. 

16.Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifului pentru prestaţia 
agenţilor de pază ai Direcţiei Publice de Pază Arad la obiectivele de 
interes judeţean începând cu data de 01.01.2019. 

17.Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Arad nr. 35/26.01.2018 privind repartizarea din 
impozitul pe venit pe anul 2018 a sumelor pentru echilibrarea bugetelor 
locale ale Municipiului Arad, oraşelor şi comunelor din Judeţul Arad 
precum şi pentru estimarea sumelor ce vor fi repartizate din cote 
defalcate din impozitul pe venit şi TVA pentru anii 2019-2021. 
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18.Proiect de hotărâre privind participarea Unităţii Administrativ-
Teritoriale Judeţul Arad prin Centrul Cultural Judeţean Arad, ca şi 
coorganizator la evenimentul cultural „Semifinala Selecţiei Naţionale 
pentru Eurovision Song Contest 2019”. 

19.Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 
Judeţului Arad în domeniul public al Oraşului Lipova a sectorului de 
drum judeţean DJ 572 de la km 127+000 la km 128+519. 

20.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 a Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 44/24.02.2016 privind aprobarea majorării 
patrimoniului public al Judeţului Arad cu investiţia „Sistem de 
Management Integrat al Deşeurilor Solide în judeţul Arad” şi a Anexelor 
nr. 1 şi 2 ale Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 193/27.07.2017 
privind diminuarea valorii obiectivelor de investiţii realizate în cadrul 
proiectului „Sistem de Management Integrat al Deşeurilor Solide în 
judeţul Arad”. 

21.Diverse. 
-Raportul dlui Iustin Cionca, preşedintele Consiliului Judeţean 

Arad, privind deplasarea în misiune oficială în perioada 22-26.10.2018, 
în Provincia Jiangsu din China. 

 
 

În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 

 
 

HOTĂRÂREA NR. 387/2018 
privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a 

Consiliului Judeţean Arad din data de 21 decembrie 2018 
 
 

 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de 

venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2018. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2018. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
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Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abțineri?-. Mulțumesc! 
 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 
 

 
HOTĂRÂREA NR. 388/2018 

privind rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului 
Arad pe anul 2018 

 
 

Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
29.11.2018. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 29.11.2018. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 
31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-
Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abțineri?-. Mulțumesc! 

 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
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HOTĂRÂREA NR. 389/2018 

privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 29.11.2018 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-

verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
12.12.2018.  

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului 

Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad 
din data de 12.12.2018. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-
Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abțineri?-. 

Dl Gligor Ioan: Optâsprezece nu este legat de douăzeci ca să 
poată folosi U.A.T.- urile? 

Dl Sulincean Marius: Optâsprezece, trebuia! 
Dna Silvana Lupu: Nu. 
Dl Cionca Iustin: Nu. 
Dl Gligor Ioan: Și atunci cum le folosește dacă noi îi dăm voie să..., 
Dl Cionca Iustin: Păi la 18 o să le votăm! Am greșit eu, că 

douăzeci nu este legat de unitățile administrativ-teritoriale, este legat de 
bugetul nostru propriu 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 

 
HOTĂRÂREA NR. 390/2018 

privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare 
a Consiliului Judeţean Arad din data de 12.12.2018 
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Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind actualizarea Programului de transport 

public judeţean de persoane prin curse regulate, perioada 2014-2019. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind actualizarea 

Programului de transport public judeţean de persoane prin curse 
regulate, perioada 2014-2019. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin 
– preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici Claudia 
– vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Cadar Răzvan-Olimpiu, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş 
Cristian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa 
Garofiţa, Remeţan Florin, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-
Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abțineri? 12 
voturi (Butunoi Adrian-Cătălin, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Pădurean 
Petru, Pop Alin, Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-
Mircea, Trifon Daniel) Mulțumesc! 

 
 

În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 

 
 

HOTĂRÂREA NR. 391/2018 
privind actualizarea Programului de transport public judeţean de 

persoane prin curse regulate, perioada 2014-2019 
 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “Creşterea 

accesibilităţii serviciilor medicale prin dotarea cu echipamente 
performante a Ambulatorului integrat de specialitate din cadrul Spitalului 
Clinic Judeţean de Urgenţă Arad” şi a cheltuielilor legate de proiect.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 

“Creşterea accesibilităţii serviciilor medicale prin dotarea cu 
echipamente performante a Ambulatorului integrat de specialitate din 
cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad” şi a cheltuielilor 
legate de proiect. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 
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voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abțineri?-. Mulțumesc! 

 
 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 
 

HOTĂRÂREA NR. 392/2018 
privind aprobarea proiectului “Creşterea accesibilităţii serviciilor 

medicale prin dotarea cu echipamente performante a Ambulatorului 
integrat de specialitate din cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă 

Arad” şi a cheltuielilor legate de proiect 
 
 

 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 

funcţii şi a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare pentru Regia 
Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici – Arad. 
 
 

Dl Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind aprobarea 
organigramei, a statului de funcţii şi a Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare pentru Regia Autonomă Administraţia Zonei Libere Curtici – 
Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
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Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abțineri?-. 

 
 
 

În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 
publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 

 
 

HOTĂRÂREA NR. 393/2018 
privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii şi a Regulamentului 

de Organizare şi Funcţionare pentru Regia Autonomă Administraţia 
Zonei Libere Curtici – Arad 

 
 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii de către Direcţia 

Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad a taxei anuale 
de membru în Reţeaua Socială Europeană-The European Social 
Network (ESN). 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii de 

către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad a 
taxei anuale de membru în Reţeaua Socială Europeană-The European 
Social Network (ESN). Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 
31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-
Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abțineri?-. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
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HOTĂRÂREA NR. 394/2018 

privind aprobarea plăţii de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială 
şi Protecţia Copilului Arad a taxei anuale de membru în Reţeaua Socială 

Europeană-The European Social Network (ESN) 
 

 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre pentru completarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Arad nr. 336/20.12.2017 privind stabilirea salariilor 
de bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Arad, începând cu data 
de 01.01.2018. 

 
Dl Iustin Cionca: Proiect de hotărâre pentru completarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 336/20.12.2017 privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul 
contractual din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean 
Arad, începând cu data de 01.01.2018. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea 
Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abțineri?-. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 
 

HOTĂRÂREA NR. 395/2018 
pentru completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 
336/20.12.2017 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii 
publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al 

Consiliului Judeţean Arad, începând cu data de 01.01.2018 
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Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 

Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Felnac a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza 
Unităţii Administrativ - Teritoriale Comuna Felnac, care deservesc 
exclusiv Comuna Felnac. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Felnac a 
bunurilor aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate 
pe raza Unităţii Administrativ - Teritoriale Comuna Felnac, care 
deservesc exclusiv Comuna Felnac. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea 
Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abțineri?-. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 
 

HOTĂRÂREA NR. 396/2018 
privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul public 
al Comunei Felnac a bunurilor aferente sistemului de alimentare cu apă 
şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ - Teritoriale Comuna 

Felnac, care deservesc exclusiv Comuna Felnac 
 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 

Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Hălmăgel a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza 
Unităţii Administrativ - Teritoriale Comuna Hălmăgel, care deservesc 
exclusiv Comuna Hălmăgel. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Hălmăgel a 
bunurilor aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate 
pe raza Unităţii Administrativ - Teritoriale Comuna Hălmăgel, care 
deservesc exclusiv Comuna Hălmăgel. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea 
Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abțineri?-. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 

 
HOTĂRÂREA NR. 397/2018 

privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul public 
al Comunei Hălmăgel a bunurilor aferente sistemului de alimentare cu 

apă şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ - Teritoriale 
Comuna Hălmăgel, care deservesc exclusiv Comuna Hălmăgel 
 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 

Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Şagu a bunurilor aferente 
sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza Unităţii 
Administrativ - Teritoriale Comuna Şagu, care deservesc exclusiv 
Comuna Şagu. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Şagu a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza 
Unităţii Administrativ - Teritoriale Comuna Şagu, care deservesc exclusiv 
Comuna Şagu. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, 
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Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abțineri?-. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 
 

HOTĂRÂREA NR. 398/2018 
privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul 

public al Comunei Şagu a bunurilor aferente sistemului de alimentare cu 
apă şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ - Teritoriale 

Comuna Şagu, care deservesc exclusiv Comuna Şagu 
 

 
 

Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 

Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Zădăreni a bunurilor 
aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate pe raza 
Unităţii Administrativ - Teritoriale Comuna Zădăreni, care deservesc 
exclusiv Comuna Zădăreni. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul public al Comunei Zădăreni a 
bunurilor aferente sistemului de alimentare cu apă şi canalizare situate 
pe raza Unităţii Administrativ - Teritoriale Comuna Zădăreni, care 
deservesc exclusiv Comuna Zădăreni. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
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Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea 
Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abțineri?-. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 

 
HOTĂRÂREA NR. 399/2018 

privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul public 
al Comunei Zădăreni a bunurilor aferente sistemului de alimentare cu 

apă şi canalizare situate pe raza Unităţii Administrativ - Teritoriale 
Comuna Zădăreni, care deservesc exclusiv Comuna Zădăreni 

 
 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind majorarea patrimoniului public al 

Judeţului Arad concesionat la S.C. Compania de Transport Public S.A. 
Arad. 

 
Dl Iustin Cionca: Proiect de hotărâre privind majorarea 

patrimoniului public al Judeţului Arad concesionat la S.C. Compania de 
Transport Public S.A. Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac 
Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-
Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-
Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru 
Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-
Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi 
Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abțineri?-. Mulțumesc! 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
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HOTĂRÂREA NR. 400/2018 
privind majorarea patrimoniului public al Judeţului Arad concesionat la 

S.C. Compania de Transport Public S.A. Arad 
 

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii reevaluate a 70 de 

statui de sculptură monumentală din piatră şi trecerea unui număr de 30 
de statui în administrarea Centrului Cultural Judeţean Arad. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii 

reevaluate a 70 de statui de sculptură monumentală din piatră şi 
trecerea unui număr de 30 de statui în administrarea Centrului Cultural 
Judeţean Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 
voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan 
Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş 
Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, 
Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, 
Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, 
Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abțineri?-. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 

 
 

HOTĂRÂREA NR. 401/2018 
privind aprobarea valorii reevaluate a 70 de statui de sculptură 

monumentală din piatră şi trecerea unui număr de 30 de statui în 
administrarea Centrului Cultural Judeţean Arad 

 
 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării indemnizaţiei de 

periculozitate şi de hrană pentru membrii Formaţiei Salvamont-
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Salvaspeo din cadrul Direcţiei Tehnice Investiţii-Serviciul Public 
Judeţean Salvamont – Salvaspeo. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării 

indemnizaţiei de periculozitate şi de hrană pentru membrii Formaţiei 
Salvamont-Salvaspeo din cadrul Direcţiei Tehnice Investiţii-Serviciul 
Public Judeţean Salvamont – Salvaspeo. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-
Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, Boloni 
Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, 
Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci 
Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, 
Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa 
Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău Gheorghe, 
Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, Ţolea 
Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abțineri?-. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 

 
 

HOTĂRÂREA NR. 402/2018 
privind aprobarea acordării indemnizaţiei de periculozitate şi de hrană 

pentru membrii Formaţiei Salvamont-Salvaspeo din cadrul Direcţiei 
Tehnice Investiţii-Serviciul Public Judeţean Salvamont – Salvaspeo 

 
 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifului pentru prestaţia 

agenţilor de pază ai Direcţiei Publice de Pază Arad la obiectivele de 
interes judeţean începând cu data de 01.01.2019. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifului 

pentru prestaţia agenţilor de pază ai Direcţiei Publice de Pază Arad la 
obiectivele de interes judeţean începând cu data de 01.01.2019. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – 
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vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abțineri?-. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 

 
 

HOTĂRÂREA NR. 403/2018 
privind stabilirea tarifului pentru prestaţia agenţilor de pază ai Direcţiei 
Publice de Pază Arad la obiectivele de interes judeţean începând cu 

data de 01.01.2019 
 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea 

Consiliului Judeţean Arad nr. 35/26.01.2018 privind repartizarea din 
impozitul pe venit pe anul 2018 a sumelor pentru echilibrarea bugetelor 
locale ale Municipiului Arad, oraşelor şi comunelor din Judeţul Arad 
precum şi pentru estimarea sumelor ce vor fi repartizate din cote 
defalcate din impozitul pe venit şi TVA pentru anii 2019-2021. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 35/26.01.2018 privind 
repartizarea din impozitul pe venit pe anul 2018 a sumelor pentru 
echilibrarea bugetelor locale ale Municipiului Arad, oraşelor şi comunelor 
din Judeţul Arad precum şi pentru estimarea sumelor ce vor fi 
repartizate din cote defalcate din impozitul pe venit şi TVA pentru anii 
2019-2021. E vorba de Gurahonț, Livada, Păuliș, Archiș, Zărand. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca Iustin – 
preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – 
vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, 
Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-Eugenia, Crişan 
Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor Ioan, Ispravnic 
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Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moşneag 
Vasile -Ovidiu, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop 
Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, Retter Iosif, Săbău 
Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-Mircea, Trifon Daniel, 
Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. 
Abțineri?-. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 

 
 

HOTĂRÂREA NR. 404/2018 
pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 

35/26.01.2018 privind repartizarea din impozitul pe venit pe anul 2018 a 
sumelor pentru echilibrarea bugetelor locale ale Municipiului Arad, 
oraşelor şi comunelor din Judeţul Arad precum şi pentru estimarea 

sumelor ce vor fi repartizate din cote defalcate din impozitul pe venit şi 
TVA pentru anii 2019-2021 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind participarea Unităţii Administrativ-

Teritoriale Judeţul Arad prin Centrul Cultural Judeţean Arad, ca şi 
coorganizator la evenimentul cultural „Semifinala Selecţiei Naţionale 
pentru Eurovision Song Contest 2019”. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind participarea Unităţii 

Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad prin Centrul Cultural Judeţean 
Arad, ca şi coorganizator la evenimentul cultural „Semifinala Selecţiei 
Naţionale pentru Eurovision Song Contest 2019”. Dacă sunt intervenții? 
Nu sunt. Cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici Claudia – vicepreşedinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, 
Craivan Camelia-Eugenia, Crişan Corina-Anka, Feieş Cristian, Moşneag 
Vasile-Ovidiu, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Popa Garofiţa, Remeţan 
Florin, Retter Iosif, Stan Simona-Lucia, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică 
Cristian – consilieri judeţeni). Împotrivă?-. Abțineri? 12 voturi (Butunoi 
Adrian-Cătălin, Duruş Daniel-Sorin, Gligor Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, 
Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Pădurean Petru, Pop 
Alin, Purcaru Mircea, Săbău Gheorghe, Sulincean Marius-Mircea, Trifon 
Daniel) Mulțumesc! 
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În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 
 

HOTĂRÂREA NR. 405/2018 
privind participarea Unităţii Administrativ-Teritoriale Judeţul Arad prin 
Centrul Cultural Judeţean Arad, ca şi coorganizator la evenimentul 

cultural „Semifinala Selecţiei Naţionale pentru Eurovision Song Contest 
2019” 

 
 
Dl Sabău Gheorghe: Aici aș vrea..., la acest punct am votat 

împotrivă... 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Duruș Daniel - Sorin: Ne-am abținut! 
Dl Sabău Gheorghe: Adică ne-am abținut din mai multe motive! 

Ceea ce vă rog domnul președinte, ca începând de acum până la 
alegerile europarlamentare, la evenimentele organizate de Consiliul 
Județean, să nu transformăm aceste evenimente în campanie electorală 
pentru alegerile europarlamentare! Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc, domnul Sabău! Vă rog, domnul 
Bîlcea! 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnul Sabău, apreciez faptul că ați dat 
un răspuns la ceea ce înseamnă votul dumneavoastră! Ce rămâne după 
acest vot, este faptul că Aradul va organiza un eveniment de talie 
națională, iar dumneavoastră nu ați fost din nou de acord ca acest 
eveniment să vină în Arad. Mulțumesc! 

 
 
 

Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public al 

Judeţului Arad în domeniul public al Oraşului Lipova a sectorului de 
drum judeţean DJ 572 de la km 127+000 la km 128+519. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul 

public al Judeţului Arad în domeniul public al Oraşului Lipova a 
sectorului de drum judeţean DJ 572 de la km 127+000 la km 128+519. 
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Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca 
Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici 
Claudia – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-
Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă?-. Abțineri?-. 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 

 
 

HOTĂRÂREA NR. 406/2018 
privind trecerea din domeniul public al Judeţului Arad în domeniul 

public al Oraşului Lipova a sectorului de drum judeţean DJ 572 de la km 
127+000 la km 128+519 

 
 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 a Hotărârii 

Consiliului Judeţean Arad nr. 44/24.02.2016 privind aprobarea majorării 
patrimoniului public al Judeţului Arad cu investiţia „Sistem de 
Management Integrat al Deşeurilor Solide în judeţul Arad” şi a Anexelor 
nr. 1 şi 2 ale Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 193/27.07.2017 
privind diminuarea valorii obiectivelor de investiţii realizate în cadrul 
proiectului „Sistem de Management Integrat al Deşeurilor Solide în 
judeţul Arad”. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 

2 a Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 44/24.02.2016 privind 
aprobarea majorării patrimoniului public al Judeţului Arad cu investiţia 
„Sistem de Management Integrat al Deşeurilor Solide în judeţul Arad” şi 
a Anexelor nr. 1 şi 2 ale Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 
193/27.07.2017 privind diminuarea valorii obiectivelor de investiţii 
realizate în cadrul proiectului „Sistem de Management Integrat al 
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Deşeurilor Solide în judeţul Arad”. Dacă sunt intervenții? Vă rog domnul 
Sabău! 

Dl Sabău Gheorghe: Am o întrebare, dar pot să o pun și la diverse! 
Cum doriți!  

Dl Cionca Iustin: E bine acum! 
Dl Sabău Gheorghe: Acum? Deci, am fost informat și pe această 

cale îi mulțumim domnului Țolea pentru că ne-a informat în mod 
permanent ceea ce se întâmpla în procesul dintre ADI Deșeuri și 
persoana dânsului! Și aș vrea să știu totuși, domnul Țolea a câștigat 
procesul cu dumneavoastră, și vrem să știm, cine va plăti indeminizația 
pe perioada când a fost dat afarară dumnealui? Cine va suporta? Mă 
gândesc că nu Consiliul Județean nici ADI Deșeuri... 

Dl Cionca Iustin: Am înțeles întrebarea! 
Dl Sabău Gheorghe: Persoanele vinovate! 
Dl Cionca Iustin: Am înțeles întrebarea, domnule Sabău! Domnul 

Bîlcea! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnul Sabău, răspunsul este simplu! În 

acest moment, acest proces este în continuare în derulare pentru că se 
judecă pe fond. Prima instanță a stabilit ca în momentul de față o 
penalitate de 10% cu retragerea semnăturii, adică cu păstrarea acelei 
fișe care o are directorul de la ADI Deșeuri la acel moment. Iar în acest 
moment ADI Deșeuri de fapt doar pune în aplicare o hotărâre 
judecătorească pentru că este normal ca în România să punem în 
aplicare hotărârile judecătorești. 

Dl Sabău Gheorghe: Și încă o întrebare! Am înțeles că birou a 
primit și telefon, dar am înțeles că nu i-ați dat mijloc de transport să 
umble în județ. 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Am înțeles că dumneavoastră sunteți 
avocatul domnului Țolea! 

Dl Sabău Gheorghe: Noi vrem să fim bine informați! 
Dumneavoastră nu ne-ați informat! Numai dânsul ne-a informat! 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: De ce nu mă întrebați de alți lucrători de la 
ADI Deșeuri? Sau de ce nu mă întrebați care este poziția...? Dacă doriți 
să vă facem o informare despre ceea ce se întâmplă în ADI Deșeuri o 
să o facem cu cea mai mare plăcere pentru că finalul de an, chiar cu 
greutățile care există în acest moment, suntem printre primele 8! Nu știu 
dacă mai sunt 10, 8 județe care închid acest proiect. Vreau să vă 
informez, dacă tot întrebarea dumneavoastră a fost una așa mai mult 
spre glumă, vă voi răspunde sincer și deschis! Faptul că ieri s-au închis 
ultimele două loturi, lotul 3 și 4 unde Activ-ul..., firma Activ, colecta din 
acest sezon, astfel încât toate cele 5 zone împreună cu stațiile de 
sortare și întreg sistemul este funcțional începând de astăzi! Este 
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adevărat că va trebui să monitorizăm foarte atent modul în care aceste 
firme vor interveni! Există un program! Iar în următoarea perioadă, 
pentru noi este important că acest proiect este o reușită din punct de 
vedere al finanțării europene. 30 de milioane de euro sunt securizați 
pentru că și la Ministerul Dezvoltării și Ministerul Mediului raportul este 
depus în acest moment! Este adevărat după 1 ianuarie trebuie să venim 
cu câteva clarificări, dar ele sunt de natură să fie importante. Stația de 
sortare a județului Arad, a municipiului Arad a fost supusă astăzi la vot 
în Consiliul local, bineînțeles PSD-ul din nou a votat împotrivă! Astfel 
încât nu avem o atribuire directă a acestei stații de sortare, iar în acest 
moment vom aștepta atribuirea prin licitație, dar speram ca această 
stație de sortare să fie funcțională prin atribuire directă până la 
finalizarea licitației! Așadar mesajul meu către dumneavoastră este că în 
acest moment Consiliul Județean și ADI Deșeuri și-a făcut datoria! 
Suntem printre primele 10 județe din România, dar 8 probabil vor fi până 
la final, care au implementat acest proiect național! Mulțumesc!  

Dl Cionca Iustin: Domnul Sabău, mai aveți întrebări sau pot să trec 
la..., 

Dl Sabău Gheorghe: Da. Eu zic să nu zicem „hop” până nu trecem! 
Pentru că s-ar putea ca peste câtva timp să avem surpriza, să fim 
nevoiți să restituim acei 30 de milioane de euro! 

Dl Cionca Iustin: Nu se mai poate domnul Sabău! 
Dl Sabău Gheorghe: Bine. Vorbim. 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnul Sabău, știți unde ar trebui să 

spuneți dumneavoastră? 
Dl Sabău Gheorghe: Stați puțin! V-am ascultat, domnule! Da? 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Vă ascult! 
Dl Sabău Gheorghe: Am pretenția! Da? Una! A doua problemă! 

Oricum va trebui să luați măsuri în ceea ce privește Retim-ul pentru că 
modul în care își fac datoria în județ e catastrofă! Ne lăudăm aici cu 
implementat, cu totul e în regulă, când de fapt ridicarea deșeurilor de 
gunoi e praf! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Sabău, am o întrebare! 
Dl Sabău Gheorghe: Stați să termin! 
Dl Cionca Iustin: Nu dar să vă întreb să fie clar! 
Dl Sabău Gheorghe: Dar stați să termin! După aceea spuneți! Stați 

să termin eu! Îmi dați voie, nu? 
Dl Cionca Iustin: Nu, dar legat de ce ați spus! Cui vă adresați 

acum? Consiliului Județean?  
Dl Sabău Gheorghe: Dumneavoastră și domnului..., 
Dl Cionca Iustin: Nu avem noi nicio calitate! 
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Dl Sabău Gheorghe: Nu sunteți în Consiliul de administrație la ADI 
Deșeuri? 

Dl Cionca Iustin: Nu! Tocmai de aceea vă spun acum că ar trebui 
să vă adresați celor care sunt responsabili! Noi acum când încheiem 
proiectul acesta, vom fi doar beneficiar de redevență și sigur membri cu 
drept egal ca și oricare primar în AGA, după care Consiliul Județean 
iese din povestea aceasta...,  

Dl Sabău Gheorghe: Dar deocamdată, suntem! Nu? 
Dl Cionca Iustin: Și va intra fiecare..., păi deocamdată suntem 

până încheiem proiectul! Dar încă o dată! Nu avem noi ce să facem 
Retim-ului! Nu avem nicio pârghie Consiliul Județean! Vreau să 
înțelegeți că Consiliul Județean este membru ca oricare alt primar din 
AGA! AGA poate să ia măsuri! ADI-ul poate să ia măsuri, Garda de 
mediu și așa mai departe! 

Dl Sabău Gheorghe: Păi stați puțin! Dumneavoastră sunteți in 
AGA, domnul..., 

Dl Cionca Iustin: Eu nu sunt în AGA!  
Dl Sabău Gheorghe: Domnul Țolea e președintele Consiliului de 

administrație sau director ce funcție are acolo că nu mai știm! Dar nu-i 
problemă dacă întrebăm! 

Dl Cionca Iustin: Bun, hai să încetăm cu ironiile! Eu zic că totuși e 
o ședință frumoasă, festivă, suntem la ultimul punct, dacă vreți la diverse 
putem să mai dezvoltăm. Putem închide proiectul acesta? Pe mine mă 
interesează, că exact asta trebuie să ne concentrăm acum! Vorbim de 
30 de milioane de euro. E o minune că am reușit să-l închidem! Și eu 
chiar mulțumesc tuturor, inclusiv domnului Țolea pentru efortul care l-a 
făcut fiecare la proiectul acesta! Cu greșeli, cu ceea ce s-a întâmplat, 
asta e viața! Ar trebui să ne bucurăm toți împreună că închidem proiectul 
acesta. Așteptăm să vină Comisia Europeană să facă verificările, avem 
emoții cu firmele care au câștigat, nu suntem mulțumiți de nici una dintre 
firme, dar deja devine problema fiecărui primar, modul în care firmele, 
după aceea își colectează sau nu și sigur că vor fi instrumente inclusiv la 
dispoziția ADI-ului! Domnul Sulincean, și după aceea domnul Gligor! A 
cerut cuvântul înaintea dumneavoastră și e liderul dumneavoastră de 
grup! Vă rog, un pic de respect! 

Dl Sulincean Marius: Vrei tu Gligor? 
Dl Gligor Ioan: Am spus eu ceva, domnul președinte? 
Dl Cionca Iustin: V-am văzut că protestați! Da! 
Dl Gligor Ioan: În ce mod? 
Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: Ai terminat? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean, vă rugăm frumos! 
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Dl Sulincean Marius: Vroiam și eu să întreb vis-a-vis de proiectul 
Masterplan Deșeuri și mai ales aș vrea să întreb de ceea ce gestiona 
separat față de ADI Deșeuri, Consiliul Județean! Adică, am înțeles că 
am încheiat proiectul, că totul e bine nu avem nicio problemă, că suntem 
singurul județ din România care nu are nicio problemă cu implementarea 
proiectului pe deșeuri. Am auzit..., de exemplu vroiam să vă întreb 
domnule Bîlcea, din ceea ce știm noi! Am înțeles că operatorul care a 
câștigat pe zonele 3 și 4 nu avea ieri încheiate nici un contract cu 
beneficiarii! Mai mult decât atât, nu avea nici autorizație de mediu, nu 
avea nici licența ANRSC..., 

Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: Dumneavoastră ne spuneți nouă..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean, numai o secundă! 
Dl Sulincean Marius: ...că totul este în regulă! 
Dl Cionca Iustin: Am o rugăminte! 
Dl Sulincean Marius: Da. 
Dl Cionca Iustin: Haide să închidem punctul acesta, că eu am 

emoții că o să vă certați iarăși! 
Dl Sulincean Marius: Domnule! Haideți uitați! Vă fac eu o 

propunere! 
Dl Cionca Iustin: Și eu vreau să... 
Dl Sulincean Marius: Ascultați-mă! 
Dl Cionca Iustin: Lăsați-mă să-mi închid punctul acesta, trecem la 

diverse și vă răspundem! Nu pleacă nimeni până vorbim toate 
problemele! Pentru că oricum nu ține de punctul acesta! Noi vorbim 
despre o anexă acum! Îmi dați voi să-mi trec anexa și la diverse vă 
promit că nu pleacă nimeni? Poate dumneavoastră, pentru că vă 
supărați! Dar nu pleacă nimeni de la noi până nu vă răspundem! E un 
proiect foarte important pentru a ne permite să ne certăm pe proiectul 
acesta! Îmi dați voie să-mi trec la vot..., 

Dl Gligor Ioan: Domnule președinte, vreau doar să... 
Dl Cionca Iustin: E legat de proiectul acesta? E legat de anexă? 
Dl Gligor Ioan: Vreau doar să constat că sunteți în spiritul 

Crăciunului și că sunteți un om deosebit și că vă mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Vă mulțumesc! Și dumneavoastră, asemenea! 
Dl Gligor Ioan: Extraordinar! 
Dl Sabău Gheorghe: Asta nu mai cred! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sabău, dumneavoastră mă cunoașteți 

mai bine! Domnul Gligor nu mă știe așa bine ca dumneavoastră! 
Dl Gligor Ioan: Nu. Era vorba că nu vă crede pe dumneavoastră, 

nu pe mine! Mulțumim! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Nu ziceați de mine, nu? 
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Dl Cionca Iustin: Bun. Dacă la punctul acesta mai aveți intervenții? 
Și revenim la diverse, domnul Sulincean!  

Dl Sulincean Marius: Bine. 
Dl Cionca Iustin: Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi (Cionca 

Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Boghicevici 
Claudia – vicepreşedinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-
Cătălin, Cadar Răzvan-Olimpiu, Ciceac Vasile, Craivan Camelia-
Eugenia, Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Sorin, Feieş Cristian, Gligor 
Ioan, Ispravnic Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-
Ciprian, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, 
Plaveţi Ioan, Pop Alin, Popa Garofiţa, Purcaru Mircea, Remeţan Florin, 
Retter Iosif, Săbău Gheorghe, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-
Mircea, Trifon Daniel, Ţolea Adrian-Florin şi Urzică Cristian – consilieri 
judeţeni). Împotrivă?-. Abțineri?-. Mulțumesc! 

 
În temeiul art. 97 alin. (1) din Legea 215/2001-Legea administraţiei 

publice locale, republicată, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
 

 
HOTĂRÂREA NR. 407/2018 

pentru modificarea Anexei nr. 2 a Hotărârii Consiliului Judeţean Arad nr. 
44/24.02.2016 privind aprobarea majorării patrimoniului public al 
Judeţului Arad cu investiţia „Sistem de Management Integrat al 

Deşeurilor Solide în judeţul Arad” şi a Anexelor nr. 1 şi 2 ale Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 193/27.07.2017 privind diminuarea valorii 

obiectivelor de investiţii realizate în cadrul proiectului „Sistem de 
Management Integrat al Deşeurilor Solide în judeţul Arad” 

 
 

 
 
Dl Cionca Iustin: Și acum trecem la Diverse! Ați terminat 

intervenția domnul Sulincean, ca să îi dau cuvântul domnului Bîlcea? Cu 
rugămintea să aveți un dialog calm!  

Dl Sulincean Marius: La diverse. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean, pot să-i dau cuvântul la 

domnul Bîlcea? 
Dl Sulincean Marius: Am văzut că își dorește domnul 

vicepreședinte să-mi răspundă. Probabil o să-l mai întreb câte ceva 
dacă tot suntem la diverse. 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnul Sulincean, dumneavoastră puteți 
să întrebați cât doriți, eu am să vă răspund scurt la întrebarea aceasta și 
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încercăm totuși să finalizăm să nu ducem în derizoriu! Nu este pentru 
prima oară când duceți în derizoriu ședința Consiliului județean și 
respectul este atât pentru cetățeni dar mai ales pentru aparatul propriu, 
care credeți-mă a muncit! Și vreau să-i felicit pe această cale, pentru că 
au reușit să închidă un proiect, cum nu au reușit multe administrații! Am 
să vă răspund scurt! Ați pus două probleme! Contractul cu beneficiarii, 
indiferent dacă contractul este semnat între firmele câștigătoare și 
beneficiarii, ei sunt obligați să ridice, să colecteze gunoiul din fiecare 
localitate! Este problema lor dacă vor încasa sau nu! Nu este problema 
noastră! Dacă nu vor ridica deșeul, automat Garda de Mediu va stabili 
amenzile corespunzătoare și ADI-ul va monitoriza! Doi. Procesul de 
avizare este în desfășurare, așa cum și Retim-ul a intrat în colectare. Și 
ați văzut colegii dumneavoastră de la PSD au adus aici ministrul 
mediului! Garda de Mediu a dat amenzi și așa mai departe! Dar nimeni 
nu s-a legat de faptul că în momentul de 24 aprilie procesul de avizare 
atât la ANRSC și la Agenția de Mediu era în desfășurare la Retim. Așa 
se întâmplă și aici! În momentul de față procesul de avizare este în 
derulare, astfel încât nu sunt probleme în ce înseamnă intrarea în lucru. 
Așadar fără a mai..., și a avea respectul față de acești oameni care sunt 
alături de noi astăzi, eu vă spun în felul următor apreciați-le munca! 
Apreciați-le ceea ce au făcut pentru județul Arad! 30 de milioane de euro 
nu a reușit Guvernul PSD să aducă în Arad de șase ani de când este la 
guvernare! Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor! 
Dl Sulincean Marius: Totuși dacă îmi permiteți, trebuie să facem 

niște completări! Adică îmi spuneați înainte că Retim-ul nu avea 
autorizație de mediu și nu era autorizat ANRSC! Îmi amintesc că era 
autorizat! Îmi spuneați dumneavoastră, că sunt operatorii de acum în 
procesul de avizare! Cum o să avizeze ANRSC fără a avea contracte? 
În același timp, vă atrăgeam atenția în urmă cu o lună, fiind acele două 
firme în perioada de mobilizare, să mergeți, să vedeți, ce fac în această 
perioadă! Adică știam că ei or să înceapă să opereze pe aceste zone 
din 14 decembrie! Au avut perioada de mobilizare! Păi înțeleg acum că 
ei de fapt nu au făcut nimic! Au stat și au așteptat ca..., ce să aștepte? În 
același timp și probabil că am să închei cu aceasta, o să vă întreb ceva 
legat..., Dacă îmi permiteți! Legat de stațiile de transfer pe care le 
gestiona Consiliul Județean fără ADI Deșeuri, avem autorizații de mediu, 
sunt funcționale stațiile de transfer?  

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Ați spus la un moment dat, un lucru..., 
Dl Sulincean Marius: Acele stații de transfer de care 

dumneavoastră domnule Bîlcea trebuia să vă ocupați ca ele să fie în 
regulă la această dată! Având în vedere că în 31 decembrie o să 
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terminăm proiectul și dacă nu-l terminăm dăm banii înapoi. Vă rog să-mi 
spuneți! Sunt funcționale în acest moment? Au cântare, au de toate? 
Sunt autorizate? 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Ați spus un lucru la un moment dat în 
discursul dumneavoastră, în monologul dumneavoastră din ultimele 
minute, nu înțelegeți nimic! E adevărat domnule Sulincean! Nu înțelegeți 
nimic! Așadar, lăsați alte autorități ale statului să stabilească acest lucru! 
Mulțumesc! 

Dl Sulincean Marius: Domnule președite! Mai aveți butonul acela? 
Era cazul totuși! Știți, coborâm prea jos nivelul în Consiliul Județean prin 
prezidiul lui!  

Dl Cionca Iustin: Numai puțin! Eu vreau să..., 
Dl Sulincean Marius: Vă rog domnule Bîlcea să-mi răspundeți la 

ceea ce v-am întrebat! Vă întreb în calitate de consilier județean! Adică 
acel care face parte din conducerea Consiliului Județean, reprezentantul 
cetățenilor județului Arad! Cei care au să plătească înapoi acele 30 de 
milioane ...., asta o să rămână în urma dumneavoastră, domnule Bîlcea!  

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnule Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: Nu ce ne spuneați dumneavoastră mai 

înainte! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Puneți încă o dată întrebările, dar rapid să 

vedem dacă le mai țineți mine! Hai! Rapid vă rog! 
Dl Sulincean Marius: Domnule Bîlcea! 
Dl Gligor Ioan: Nu ați reținut, domnule Bîlcea! 
Dl Sulincean Marius: Domnule Bîlcea! Domnule Bîlcea! Încă o 

dată! În calitate de vicepreședinte care vă ocupați de aceste proiecte și 
care ar fi trebuit în acești doi ani de când le gestionați, să le aduceți într-
un final acolo încât cetâțenii județului Arad să nu piardă acești bani și să 
beneficieze de acele servicii! 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Întrebările! Domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: Ne spuneți și nouă, dacă ați făcut acest 

lucru? Adică încă o dată! Stațiile de transfer în momentul acesta au 
autorizații de mediu? 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnul Sulincean! Nu înțelegeți! 
Dl Sulincean Marius: Domnule, au? 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Poftiți? 
Dl Sulincean Marius: Domnule, au stațiile de transfer autorizație de 

mediu? 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnul Sulincean! Repet! 
Dl Sulincean Marius: Au sau nu au? 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Și dacă au care este relevanța acestui 

lucru? 



28 
 

Dl Sulincean Marius: Domnule, au sau nu au? 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Sunt în curs de avizare domnule 

Sulincean! 
Dl Gligor Ioan: Mulțumim! Nu sunteți pregătit! Am înțeles, domnule 

Bîlcea! Mulțumim frumos, domnule vicepreședinte! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Haideți să vă spun! 
Dl Sulincean Marius: Proiectul este funcțional. Singurul dintre cele 

10! Unul dintre cele 10? Păi cine o să răspundă dacă o să dăm înapoi 
cele 30 de milioane? 

Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! Pot să vă ..., 
Dl Sulincean Marius: În nici un caz dumneavoastră! Așa-i? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! Pot să vă ..., 
Dl Sulincean Marius: Și încă ceva în completare! 
Dl Cionca Iustin: Numai puțin! 
Dl Sulincean Marius: V-a întrebat colegul dumneavoastră Sabău 

ceva! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Deci nu mai e colegul dumneavoastră? 
Dl Sulincean Marius: Cine o să suporte salariile domnului director 

Țolea în situația în care el se întoarce la sevici? Ne-ați spus că a primit 
prin instanță o penalizare de 10%. Diferența până la 100% cine o 
suportă? 

Dl Cionca Iustin: Cine a decis instanța. 
Dl Sulincean Marius: Cine a decis? 
Dl Cionca Iustin: Numai puțin! 
Dl Sulincean Marius: De ce am ajuns în instanță? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: Da. 
Dl Cionca Iustin: Ascultați-mă o secundă să vă răspund! Deci nu e 

obligația noastră să autorizăm aceste stații. Dumneavoastră ne cereți să 
facem treaba operatorului privat. Noi ne-am făcut treaba! Am predat 
aceste stații, am semnat procesele verbale de predare-primire cu 
operatorii, treaba lor să își obțină autorizația! Dumneavoastră îl întrebați 
pe domnul Bîlcea acum dacă..., nu vreți să și colecteze gunoiul în locul 
operatorilor? Noi ne-am făcut treaba! Am predat! Acesta era scopul 
Consiliului Județean. 

Dl Sulincean Marius: Domnule președinte! Cu respectul cuvenit și 
în spiritul sărbătorilor cât se poate de calm de această dată! Da aveți 
dreptate! Așa este. Dar până acum ce am făcut? 

Dl Cionca Iustin: Noi până acum? 
Dl Sulincean Marius: Și acum venim și aclamăm că proiectul este 

funcțional și că ne-am făcut treaba? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! 
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Dl Sulincean Marius: Păi nu prea ne-am făcut treaba, domnule 
președinte! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Sulincean! Haideți! Uite că..., 
Dl Țolea Adrian: Am o rugăminte! Domnul președinte, am tot tăcut! 

Mie mi-ați desfăcut contractul de muncă! Dumneavoastră sau domnul 
Bîlcea, Falcă, mă rog nu mai contează! Pe motiv că nu exista autorizație 
de mediu obținută de Retim. Retim care avea licența ANRSC, nu avea 
autorizație! De aceasta mi-ați desfăcut contractul de muncă și pentru 
amenda de la Garda de Mediu! Ori acum suntem în aceiași situație și 
dumneavoastră ați semnat procesele verbale de predare-primire între 
dumneavoastră Consiliul Județean ca proprietar al stațiilor de transfer 
respectiv al mașinilor și operatori! 

Dl Cionca Iustin: Așa! 
Dl Țolea Adrian: Deci ați făcut ca și mine! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnule Țolea! 
Dl Țolea Adrian: Mie mi-ați desfăcut și instanța mi-a dat dreptate și 

m-a repus pe poziție! Da? 
Dl Cionca Iustin: Domnule Țolea! 
Dl Țolea Adrian: Da? Am tăcut și tac pentru că am bun simț! Dar 

vă rog frumos să nu spuneți lucruri neadevărate în această ședință! Da? 
Dl Cionca Iustin: Domnule Țolea! Dumneavoastră nici nu știți 

cineva v-a desfăcut contractul! Eu nu vi l-am desfăcut! 
Dl Țolea Adrian: Domnul Cionca, știu foarte bine! Nu încercați să 

duceți în derizoriu! 
Dl Cionca Iustin: Nu mă faceți să vă tai microfonul..., 
Dl Țolea Adrian: Dumneavoastră..., 
Dl Cionca Iustin: Bun. Îmi dați voie să vă răspund la aberația care 

ați spus-o! Dumneavoastră ați făcut tot timpul confuzie cine conduce 
acest ADI! 

Dl Țolea Adrian: Nu am făcut confuzie domnul Cionca! Știu foarte 
bine cine conduce acest ADI! 

Dl Cionca Iustin: Cine conduce? 
Dl Țolea Adrian: Dumneavoastră ați fost ales președinte! 
Dl Cionca Iustin: Îmi pare rău! N-ați înțeles nimic! 
Dl Țolea Adrian: N-ați înțeles dumneavoastră! Și v-am dat exemple 

și din țară! Am întrebat la toate consiliile județene..., 
Dl Cionca Iustin: Nu mă interesează! 
Dl Țolea Adrian: ..., și pot să vă spun că 95% din consiliile 

județene din România nu au făcut greșeala pe care ați făcut-o 
dumneavoastră și în care persistați! 

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Țolea! 
Dl Țolea Adrian: Da domnul Cionca! 
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Dl Cionca Iustin: Eu nu am făcut nicio greșeală! Noi avem o..., 
Dl Țolea Adrian: Asta e părerea dumneavoastră! Așa ați..., 
Dl Cionca Iustin: Dar mă lăsați să..., bun! Îmi dati voie să..., 
Dl Țolea Adrian: Să-mi tăiați microfonul, doar atât puteți să faceți! 

Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Păi vorbiți peste mine! Deci încercați..., 
Dl Țolea Adrian: Și dumneavoastră ați vorbit peste mine! 
Dl Cionca Iustin: Nu! Dar mințiți! 
Dl Țolea Adrian: Dumneavoastră mințiți! 
Dl Cionca Iustin: Sunteți în direct ..., 
Dl Țolea Adrian: Dumneavoastră mințiți! 
Dl Cionca Iustin:..., și vreau să înțelegeți un lucru! Eu nu am un 

război cu dumneavoastră! Există un aparat aici juridic, care v-a spus 
cine este reprezentant în ADI. Dumneavoastră o țineți pe a 
dumneavoastră și îmi dați exemple din țară! Nu mă interesează ce au 
făcut alte județe! Eu am ascultat experții din consiliu și am făcut ce mi-au 
cerut dânșii! Nu am o problemă cu dumneavoastră! Doi. Nu v-am 
desfăcut eu contractul că nu aveam cum! Știți foarte bine că mi-am 
delegat toate atribuțiile domnului vicepreședinte Sergiu Bîlcea, v-am dat 
și baza legală! Și dumneavoastră aveți un război cu personalul juridic! 
Nu cu mine! 

Dl Țolea Adrian: Nu este așa! Nu puneți personalul juridic înaintea 
dumneavoastră, pentru că decizia de a da acea dispoziție și de a face 
tot ce ați făcut mai departe a fost a dumneavoastră! Nu a personalului 
juridic din Consiliul Județean! 

Dl Cionca Iustin: Bine. Ok. Am înțeles! 
Dl Țolea Adrian: Dumneavoastră, domnul Bîlcea și cu domnul 

Falcă împreună ați luat aceste decizii! 
Dl Cionca Iustin: Ok. Am înțeles! Ați dat verdictul! Haideți, 

deocamdată e un proces pe rol, dumneavoastră ați câștigat din punctul 
meu de vedere incorect, pentru că nu mi se pare normal ca o instanță să 
vină să spună care e sancțiunea care o meritați dumneavoastră! Dar nu 
avem ce face asta e România! Executăm sentința! Dar să nu uitați, nu e 
definitivă și poate o să aveți o surpriză să dați banii ăștia înapoi care îi 
luați acum nemunciți! 

Dl Țolea Adrian: Nu, nu! Deci dumneavoastră o să dați acești bani! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! Domnul Sabău! 
Dl Sabău Gheorghe: Vedeți domnul președinte cum e în viață! 

Când domnul Țolea era președintele Consiliului Județean, 
dumneavoastră la Apă Canal v-a dat afară! Acum îl dați dumneavoastră 
pe el! 
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Dl Cionca Iustin: Nu eram la Apă Canal că nu avea cum să mă dea 
afară de la Apă Canal! 

Dl Sabău Gheorghe: Mă rog. Avea! 
Dl Cionca Iustin: Eram consilierul dânsului și mi-a cerut demisia.  
Dl Sabău Gheorghe: Da! Și invers! Și totuși..., 
Dl Cionca Iustin: Da așa e! 
Dl Sabău Gheorghe: ..., care e motivul totuși pentru care a fost 

schimbat domnul Tolea? Pentru că din ce spuneți dumneavoastră aici 
implemntarea proiectului a fost un succes! 

Dl Cionca Iustin: Dar nu mă întrebați pe mine! Acolo a fost o 
comisie condusă de domnul Antal care a pus niște concluzii cu care ne-
am dus în instanță. Chiar nu am nicio legătură! Dânsul încearcă acum 
să ducă..., 

Dl Țolea Adrian: Domnul Cionca, tocmai vă spuneam că pentru 
autorizația de mediu ....,(neinteligibil) domnul Antal primarul 
dumneavoastră! 

Dl Cionca Iustin: Deci încă o dată vă spun! Nu știu primarul meu, e 
primarul nostru! Deci domnul Gligor mai doriți să interveniți? 

Dl Sulincean Marius: Dacă îmi permiteți aș dori și eu! O propoziție 
atât ca și de final de an! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Gligor, vă supărați dacă îi dăm ..., 
Dl Gligor Ioan: Nu vreau decât să vă transmit sănătate, Sărbători 

fericite și bucurii!  
Dl Cionca Iustin: Da domnul Sulincean! Sper să nu stricați acum 

atmosfera creată de colegul dumneavoastră! 
Dl Sulincean Marius: Doamne ferește!  
Dl Cionca Iustin: Și haide să mergem să bem un pahar de 

șampanie! 
Dl Sulincean Marius: Nu o să pot să fac așa ceva! Dacă îmi 

permiteți domnule președinte și după aceea bem și șampanie! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Sulincean Marius: Aș mai vrea așa ca și angajament! Probabil 

că înțeleg eu mai puțin domnule vicepreședinte! Dar în situația în care..., 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Asta e adevărat! 
Dl Sulincean Marius: Numai puțin!  
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Asta e adevărat! 
Dl Sulincean Marius: Ok. Da! S-a mai dovedit cât de bine ați 

înțeles anumite lucruri! Ați mai stat pe aici vreo 6 luni cu 3 autobuze! 
Domnule vicepreședinte, în situația în care am înțeles eu bine și Județul 
Arad v-a pierde aceste 30 de milioane vă dați demisia? Domnule, e o 
întrebare punctuală! Da sau nu? 

Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Dar faptul că pentru Arad nu ați adus..., 
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Dl Sulincean Marius: Domnule vă dați demisia? Da sau nu. 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnule mă lăsați să vorbesc? 
Dl Sulincean Marius: Domnule vă întreb de ceea ce faceți 

dumneavoastră! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Mă lăsați să vorbesc? 
Dl Sulincean Marius: Încă o dată! Faptul că pentru Arad... V-am 

pus o întrebare punctuală! Da sau nu? Domnule ai spus..., 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnule sunteți..., dar ce sunteți 

procuror?.... sau ce faceți aici? 
Dl Sulincean Marius: Domnule încă o dată vă întreb! Vă dați 

demisia? 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnule Sulincean! 
Dl Sulincean Marius: Vă dați demisia? 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Domnule Sulincean, dați-vă 

dumneavoastră demisia!  
Dl Sulincean Marius: Am înțeles! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Că nu ați făcut un proiect pentru Aradul 

acesta domnule! Un proiect nu ați adus ca și PSD în ultimi doi ani! 
Dl Gligor Ioan: Dar ați renunțat dumneavoastră la ele, domnule 

vicepreședinte! 
Dl Bîlcea Ovidiu-Sergiu: Nu am renunțat la niciunul! Ba din contră! 
Dl Cionca Iustin: Bine. Vă mulțumesc frumos! Domnul Plaveți, 

ultimul care intervine!  
Dl Plaveți Ioan: Mulțumesc domnul președinte! Domnilor colegi aș 

vrea să îmi permiteți să denaturez un pic discuția de la ce s-a întâmplat 
și să ne amintim că am încheiat un an! Am încheiat un an în care nu ne- 
am desfășurat activitatea în calitatea de consilieri județeni și nu ne-am 
gândit oarecum spre o latură a aparatului de specialitate al Consiliului 
Județean care a contribuit foarte mult la ceea ce înseamnă activitatea 
noastră! Eu mi-am permis în comisia juridică să mulțumesc pentru 
aportul adus aparatului de specialitate, a tuturor instituțiilor subordonate 
Consiliului Județean și cred că sunt în asentimentul colegilor consilieri 
județeni să fac acest lucru și în plen. Să vă mulțumesc din toată inima 
pentru ceea ce ați făcut și în acest an și că anul viitor va fi mult mai bine! 
Mulțumesc! La mulți ani și multă sănătate! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumim frumos! Domnul Trifon, doriți să 
interveniți? 

Dl Trifon Daniel: Da! Am și eu! Îmi stă ceva și trebuie să spun! 
Dacă tot vorbim despre diverse categorii de cetățeni ai Aradului, eu m-
aș gândi foarte mult și la cetățenii simpli! Și v-aș întreba oare cum v-ați 
simțiți dacă după serbarea copilului ați ajunge acasă și casa ar fi 
inundată datorită sistemului de colectare de la Apă-Canal, iar datorită 
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temperaturii, din cauza temperaturii o intervenție în timp real era 
imposibilă? În condițiile în care acea stradă pe care întâmplător locuiesc 
este de vreo..., nu vreau să greșesc, este de foarte mult timp pe planul 
de reabilitare și vidanja este abonată la strada noastră gen o dată la 
două luni. În mai multe ocazii și nu public am adus aminte de această 
situație! Ori de data aceasta, ca și gând bun la cetățeanul simplu al 
acestui județ Arad, vreau să atrag atenția că este bine să ne gândim și la 
cei care uneori suferă de pe urma activității tuturor companiilor care sunt 
în administrația Consiliului Județean! 

Dl Cionca Iustin: Nu închideți! Spuneți-mi adresa ca să pot să mă 
interesez, să văd despre ce este vorba!  

Dl Trifon Daniel: Ceaikovski! 
Dl Cionca Iustin: Ceaikovski? Și numărul? 
Dl Trifon Daniel: Păi toată strada! 
Dl Cionca Iustin: Toată strada? Să înțeleg că..., 
Dl Trifon Daniel: Nu vreau tratament preferențial! Vreau ca și 

vecinii mei să scape de problemă! 
Dl Cionca Iustin: ... este înfundată canalizarea? 
Dl Trifon Daniel: De foarte mult timp! Da. 
Dl Cionca Iustin: Mulțumesc! O să iau legătura cu cei de la 

conducerea Companiei de Apă! Să vă notați adresa aceasta! Mulțumesc 
frumos! Îmi pare rău că măcar astăzi poate reușeam și noi să ne 
despărțim...., cu mici excepții majoritatea ați încheiat frumos anul acesta! 
Vă mulțumesc încă o dată pentru colaborare tuturor și consilieri județeni 
și aparatului propriu și celor din subordinea Consiliului Județean! Vă 
poftesc să ciocnim împreună cu reprezentanții presei, cu puținii 
reprezentanți ai presei un pahar de șampanie și vă doresc Sărbători 
fericite și La mulți ani! 
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